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Yaklaşık 5 aydır hiçbir yer-
de yazmadım, bunun se-

bebi  meslek örgütümüze, söz-
leşme sürecine zarar verme-
mek içindi. Süreci atladık! şim-
di başka bir sürece doğru gi-
diyoruz, gittiğimiz süreç yeni 
bir Teb yapılanmasının olması 
ve bu örgütü taşıyabilecek  ki-
şilerle yola devam edilmesi ge-
rektiği, bu konularla ilgili daha 
sonra tekrar yazacağım,ama bi-
raz daha zaman lazım,bu gün-
lerde çeşitli istifalar gündemde 
,kimi yerel seçimlerle ilgili kimi-
de gecikmiş kararlarla ilgili ola-
cak gibi görünüyor, neyse bu bir 
sonraki yazının konusu olsun.

21 aralık 2008 Mitingi ile 
bir şeyler söylemek istiyorum. 
Gerçekten olağanüstü bir sü-
reçti, bu süreci buraya getiren 
Teb Merkez Heyetinede dikkat 
çekmek istiyorum!

Tüm Türkiyeden 32,000 kişi-
nin katıldığı ve bu sayının miting 

devamı s.2

Başkandan

Yeniden....

Mitingteydik...
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s.1 ‘den devam

öncesinde tahmin bile edilemediğini düşünürsek, 
miting sonrası aklımda kalan en önemli şey ecza-
cı kamuoyunun mutsuz olduğu yönündeydi, aslında 
biz yıllardır  eczacıların mesleki anlamda mutsuz 
olduğumuzu  bulunduğumuz her yerde ifade ettik. 
2002 yılından beri sağlıkta yaşanan dönüşüm ve uy-
gulanan politikalar sayesinde eczacılık mesleğinin-
de formatı değişmeye başladı.Eczacı olarak has-
tasına bilgi aktarabilen,onları dinleyebilen, has-
tasının ilaçlarını rahatlıkla hazırlayabilen ve izah 
edebilen bir meslek formatına sahiptik.Toplum-
da saygınlıkla sözedilen, insani yanları ön planda 
olan,parasal yönü daha geride olan bir meslek gö-
rünümündeydik. Son 6 yıldır yaşadığımız başdön-
dürücü gelişmelerle parasal yönü önde olan, asık 
suratlı,mutluluğu sadece yaptığı SGK reçetesinin 
sayısıyla artan, karlılığı düşürülen,yaşadığı fiyat 
düşüşleriyle her geçen gün kamulaşan, dolayısıyla 
sermayesi eriyen, hastalarla diyaloğu sağlık danış-
manlığı formatından çıkıp,hangi ilacın neden öden-
mediğini, muayene ücretlerini devlet adına hasta-
dan tahsil etmek zorunda olduğunu anlatan,muadil 
ilaç, ilaç fiyat farkı,katılım payı gibi gibi kavramla-
rı hastaya izah eden ve sağlık sisteminin tüm ak-
saklıklarına göğüs germekte zorlanan üstelik pro-
vizyon sisteminin ayda en az 10 gün çalışmadığı ve 
stres dolu saatlerde ilaç hizmeti vermeye çalışan 
bir meslek grubu haline dönüştürüldük. İnsanları 
en mutsuz eden,endişelendiren şeylerin başında 
gelecek kaygısı gelir. Bizimde son zamanlarda zir-
veye ulaşan mesleki kaygılarımız var.Sermayenin 
Mesleğimize bakış açısı maalesef bizleri kaygılan-
dırıyor ama bizleri daha çok kaygılandıran siyasi-
lerin ve bürokratların, mesleki sorunlarımız karşı-
sındaki duyarsızlıkları, biz yaptık oldu tavırları ve 
dayatmaları.Bu yaşadıklarımız  tabandaki meslek-
taşlarımızı da ümitsizliğe sürüklüyor ama biz umu-
dumuzu sürdüyoruz,çalışmalarımızı bu yönde plan-
lıyoruz.

Bizler için mutlu bir gelişme,Tekirdağ da açılma-
sına karar verilen ve Trakya daki 3 İle  hizmet 
vermesi planlanan Sgk Provizyon merkezi.Merkez-
le ilgili gerek Tekirdağ Sgk Müdürümüz gerekse 
Ankara’daki yetkililerle yaptığımız görüşmelerde 

Merkezin açılmasından dolayı çok mutlu olduğumu-
zu ve Tekirdağ Eczacı Odası Yönetim Kurulu ola-
rak elimizden gelen her türlü maddi,manevi des-
teği vereceğimizi ifade ettik. Sgk Organizasyon 
Hizmetleri Dairesi Başkanı sayın Aydın Kurnaz ile 
yaptığımız en son telefon görüşmesinde Provizyon 
merkezinin ne zaman hizmete başlayacağını sor-
duğumuzda: Provizyon Merkezinin Bakanlar Kuru-
lu kararıyla onaylandığını ve Tekirdağ’da tahmini 
olarak  01Temmuz 2009 tarihinde Sgk’nın yeni ya-
pılan binasının bir katının tahsis edilmesi suretiy-
le hizmete gireceğini ve Provizyon merkezindeki 
atamaların ve tayinlerin sürdüğünü  söylemiştir.
Bizde bir an önce Provizyon Merkezimizin hizme-
te girmesini bekliyoruz.

Bu dönem sözleşme imzalama süreci bittikten 
sonra  enerjimizi yerel alanda verdik.Eczane per-
sonellerinin eğitimi ile ilgili süreci Halk Eğitim Mü-
dürlüğü, Sağlık Müdürlüğü ile organize bir şekil-
de çalışarak ,Tekirdağ merkez başta olmak üze-
re Çorlu,Hayrabolu,Şarköy ilçelerinden başlattık.

01 Marttan itibaren Çerkezköy başta olmak üze-
re diğer ilçelerimiz de Eczane Personellerimizin 
eğitimlerine başlıyor. 256 saati teorik 1200 saa-
ti pratik olmak üzere 1456 saat eğitimden sonra  
bölgemizdeki eczane çalışanlarımıza mesleki ser-
tifikalarını vereceğiz.

Çok mutluyuz çünkü ailemizden daha fazla ec-
zanelerimizde vakit geçirdiğimiz çalışanlarımı-
zın mesleki kimliklerini kazanmalarına vesile olu-
yoruz. Bu eğitimlerin sonunda sertifikalarını alma-
yı, hak eden eczane çalışanlarımızın aldıkları eğiti-
min önemini eczanelerdeki hizmetin kalitesini ar-
tırarak gösterecekleri konusunda bir şüphem yok. 
Bu süreçte eğitime katılamayan çalışanlarımız için 
daha sonra bu kurslar devam edecek amacımız 
bölgemizdeki eczane çalışanlarının hepsine kanun-
lar çerçevesinde bu sertifikaları vermek.

Hepinize sorunlarımızın azaldığı günler dileğiy-
le…

Ecz. Ufuk Bekir Ersöz
Tekirdağ Eczacı Odası Başkanı




